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متن پرسش

بنده از شما سئوال می کنم آیا ممکنه آدما همانطور که هستند درک شوند؟ به جای گمان های بد و

تنهایی ناشی از بی ارتباطی که جولان گاه شیطانه نوعی ارتباط داشته باشیم که اولا خودمون رو در

همدیگه درست ببینیم و بشناسیم دوما دیگران رو درک کنیم. برایم بگود زیرا بدنم زخمی نبود این

موضوعه برایم بگود از آنچه این انقلاب اسلامی جهانی برای زندگی به ما پیشنهاد دارد. بگود که

دلم زندگی را می شناسد تا پر بکشد.

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: این یعنی حاج قاسم سلیمانی و درکی که او از انسانیت داشت. آدمها

وجهی اصیل که همان فطرت توحیدی آنان است، در خود دارند و پیامبران الهی آن وجه را مخاطب

قرار میدهند و انقلاب اسلامی عطای الهی است تا بشریت را از خودبنیادی که حاصل روح استکباری و

صهیونیسم است، نجات دهد. موفق باشید


